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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
16.12.2013 roku 

godz.15
30 

 

PROTOKÓŁ NR   XLIV  /  2013 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Ad.1 
 
Przewodniczący Rady Gminy  Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji stwierdzając prawomocność 
obrad; na sesję przybyło 13 radnych ; nieobecni radny Rafał Lincner  i Krystian Placzek. 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła poinformował, że radni otrzymali przed sesją  : 

 pismo Wójta Gminy z dnia 10.12.2013r dot. autopoprawki Wójta Gminy do przedłożonego 
projektu „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych ..” 

 pismo Wójta Gminy z dnia 11.12.2013r. dot. przedłożenia nowego projektu uchwały 
zmieniającej Uchwałę Budżetową na rok 2013 Gminy Nędza Nr XXXI/247/2012 z dnia 17 
grudnia 2012r. 

 
Radni nie wnieśli żadnych pytań. 
 
Rada Gminy przy 13 głosujących przyjęła zmiany w porządku obrad, który przedstawia się 
następująco:   
  
1. Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 

 AUTPOPRAWKA do „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych……. 

 pismo z dnia 11.12.2013r w sprawie zmiany projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową na rok 2013 
Gminy Nędza Nr XXXI/247/2012 z dnia 17 grudnia 2012r.  

2.  Zatwierdzenie Protokołu Nr XLIII / 2013   z  poprzedniej  sesji . 

 
3.   INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach podejmowanych w okresie  
                                                                                                                                      między sesyjnym. 
 
4. SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie między  sesyjnym   
                                                                                                         i z wykonania uchwał Rady Gminy . 
 
5.   PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

1) odmowy uwzględnienia wezwania Pawła Cieśli z dnia 18 listopada 2013r. do usunięcia 
naruszenia prawa uchwałą Nr XXXVI-294-2013 Rady Gminy Nędza z dnia 13 maja 2013roku 
w sprawie zmiany STUDIUM uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Nędza;  
 WSA w Gliwicach –sygn. akt II SA/GI 1637/13 –postanowienie z dnia 4.11.2013r………… 

 Paweł CIEŚLA – WEZWANIE DO USUNIĘCIA NARUSZENIA PRAWA – data wpływu  18.11.2013r. 

2) przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
      oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014 Gminy Nędza” ;autopoprawka do „Programu ……  „ 

3)   realizacji na terenie Gminy Nędza programu PEAD 2014 ; 
4)  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu Wynagradzania Nauczycieli w Gminie Nędza; 
5) uchwalenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji urządzeń wodociągowych na lata 2014-

2017”;- referuje Prezes Zarządu PK sp. z o.o. w Nędzy- inż. Marek Niewrzoł. 

6) uchylająca uchwałę Nr XXXIX/308/2013 Rady Gminy Nędza z dnia 5 sierpnia 2013r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego  

7) zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2013 Gminy Nędza Nr XXXI / 247 / 2012 z dnia  
     17 grudnia 2012r.   ZMIANA PROJEKTU  
8) zmieniająca Uchwałę Nr XXXI / 246 / 2012 Rady Gminy Nędza z dnia 17 grudnia 2012r.  

           w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza; 
pismo nr BR.3020.42.2013 z dnia 3.12.201`3r. - Informacja o zmianach do projektu uchwały budżetowej i WPF -  
 rozpatrzenie projektu  WPF Gminy Nędza i Uchwały Budżetowej na 2014 rok Gminy Nędza ;  
zapoznanie się z opinią stałych Komisji RG w sprawie projektu  WPI i Uchwały Budżetowej na 2014r.; 

                           dyskusja 
9) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza;   

 Uchwała nr 4100/V/149/2013 z dnia 4.12.2013. V Składu Orzekającego  RIO w Katowicach  w sprawie opinii   
        o przedłożonym przez Wójta Gminy Nędza projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej; 

10) UCHWAŁA BUDŻETOWA NA ROK 2014 GMINY NĘDZA; 
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 Uchwała nr 4100/V/147/2013 z dnia 4.12.2013r. V Składu Orzekającego  RIO w Katowicach   w sprawie opinii  
        o przedłożonym przez Wójta Gminy Nędza projekcie uchwały budżetowej na 2014 rok wraz z uzasadnieniem  
        i materiałami informacyjnym ; 

 Uchwała nr 4100/V148/2013 z dnia 4.12.2013r. V Składu Orzekającego  RIO w Katowicach  w sprawie opinii  
        o możliwości sfinansowania deficytu w kwocie 2.656.913,26  zł przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej   
        na 2014 rok Gminy Nędza ; 

 zmiana tabeli nr 2c  WYDATKI  …  do uchwały budżetowej  ……… 

   11)  udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego 

 
6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone  interpelacje.                                               

 
7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 

1) Naczelnik US w Raciborzu –pismo AP/072/123853/2013 z dnia 15.11.2013r……  
2) Miejska i Powiatowa Biblioteka Publiczna w Raciborzu – uwagi nadzoru – 19.11.2013 ……. 
3) Radny Jan Francus – wniosek z dn.21.11.2013r o rozpoczynanie sesji o 9

00
 rano……. 

4) Rada Miasta Mysłowice- uchwała w sprawie wyrażenia poparcia dla działań Pana Dietera 
Przewdzinga, Burmistrza Zdzieszowic .. 

      

8.    ZAMKNIĘCIE SESJI . 
 
 
Ad. 2 
 
Do Protokołu z poprzedniej sesji radni nie wnieśli żadnych uwag. 
Rada Gminy przy 13 głosujących ,11 głosami za, 0 głosów przeciwnych i 2 głosami wstrzymującymi 
się  zatwierdziła Protokół Nr XLIII / 2013 sesji w dniu 12 listopada 2013 roku. 
 
Radny Julian Skwierczyński stwierdził, że ma uwagi i zastrzeżenia do sposobu rozpatrzenia swojego 
wniosku o sprostowanie i uzupełnienie protokołu nr XLII/2013 z dnia 28.10.2013r.-  dyskusja radnych . 
Przewodniczący RG zamknął dyskusję .  
 
O godz.15

40
 na salę obrad wszedł radny Krystian Placzek . 

 
Ad. 3 
 
Przewodniczący RG poinformował ,że pełnił cotygodniowy dyżur . 
Odczytał treść zaproszenia radnych na Jasełka do Przedszkola w Nędzy. 
 
Ad. 4 
 
Wójt Gminy odczytała treść e-maila nauczyciela ,organizatora biegu w Leśnej Polanie , działającego w 
ramach fundacji na rzecz wspierania aktywności – Proaktywni 2013. 
Radny Jan Francus prosił o dodatkowe informacje dotyczące pkt 5 i 9 -  Wójt Gminy poinformowała , 
że na terenie Gminy Lyski działają już Lokalne Grupy Działania pozyskujące z powodzeniem środki na 
promocję w obrębie Gminy, od 2014 roku zmieniają się przepisy dotyczące ich działania , razem musi 
współpracować co najmniej 30 tyś. mieszkańców – zaproponowano udział oprócz Lysek i Kornowaca 
gminom: Gaszowice, Jejkowice i Nędza – nie wymaga to przystępowania do żadnych związków – 
radny Jan Francus wymienił kilka z inicjatyw: dofinansowanie do kursu komputerowego dla seniorów, 
dotacja do j. angielskiego , zakup wyposażenia ogródka jordanowskiego. 
Wójt Gminy poinformowała radnych nt. wizyty roboczej w MEN w dniu 29.11.2013r.- komisja 
dyscyplinarna przy Kuratorium w Katowicach wydała postanowienie ,na które odwołanie do rzecznika 
dyscypliny przy MEN wniosła dyrektor ZSG w Nędzy , byłam obecna na rozprawie ,formalnie 
dopuszczono  WG i obronę dyrektora; Wójt Gminy odczytała treść uzasadnienia ,które otrzymała: po 
rozpoznaniu stwierdzono ,że nałożona kara była obciążona wadami merytorycznymi i formalnymi ,nie 
zostały dokładnie zbadane zarzuty, nie dokonano analizy procedur ,skład komisji był zobowiązany do 
wszechstronnego zbadania ,czy rzeczywiście dyrektorka nie spełniła wymogów , zarzuty miały się 
nijak do opisanego zdarzenia – z tego względu zaskarżone orzeczenie należało uchylić; Wójt Gminy 
zakończyła wypowiedź informacją, że o powołaniu dyrektora na następną kadencję wiedziało i 
Wojewoda i Kuratorium , po zapoznaniu się z zarzutami stwierdzono ,że pod względem 
merytorycznym istotnych zarzutów brak ;Przewodniczący RG zwrócił się do obecnych na sali 
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redaktorów o umieszczenie na łamach gazet informacji, że dyrektor ZSG w Nędzy została powołana 
zgodnie z prawem .  
Radna Renata Bienia zapytała o spotkanie z dyrektorem PUP w Raciborzu; Wójt Gminy potwierdziła , 
że spotkanie dotyczyło współpracy Gminy , która się sprawdza w prowadzonych formach ; 
Radny Henryk Postawka zapytał o koszty aktów notarialnych- Wójt Gminy odpowiedziała ,że sprzedaż 
dotyczyła mieszkań w Nędzy –budynki czynszowe i w Ciechowicach ,przyjęciu darowizny drogi w 
Nędzy ,koszt to ok. 400 zł za jeden akt notarialny. 
Przewodniczący RG zapytał o korekty w ZIT ;Wójt Gminy potwierdziła, że Gminy Kuźnia R. i Nędza 
wstępnie otrzymają ok.5 mln zł na kanalizację –jest to priorytet . 
Radny Julian Skwierczyński dodał ,że w interpelacji nr 5 zwracał się na piśmie o uzyskanie informacji . 
 
Ad. 5 

1) Przewodniczący RG stwierdził ,że radni otrzymali projekt uchwały odmawiający usunięcia 
naruszenia prawa, treść wezwania Pawła Cieśli  jest prawie identyczna z poprzednią treścią 
wezwania Bogusławy Cieśli (matki ) – wymienione działki są współwłasnością trzech osób 

       ( rodzice i syn); Wójt Gminy powiedziała ,że do projektu dołączone jest uzasadnienie do 
przyjętego stanowiska; radca prawny dr Józef Waligóra powiedział ,iż sądzi ,że współwłaściciele 
powinni razem złożyć wniosek, tak było również w przypadku spraw z DEKBUD; radny Julian 
Skwierczyński nie zgodził się z interpretacją radcy prawnego stwierdzając, że każda ze stron ma 
jednakowe prawa ,ponadto wezwanie pani Cieśli nie zostało rozpatrzone tylko ze względu na 
uchybienie terminu Sąd je odrzucił; radny Jan Francus zaproponował skarżącym sprzedaż 
gruntów lub ich zamianę na atrakcyjniejsze tereny, gdzie mogą się budować; Przewodniczący RG 
potwierdził ,że właściciele mają prawo do zaskarżania i zamknął dyskusję. 
 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 10 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 4 głosami wstrzymującymi 
się przyjęła Uchwałę Nr XLIV / 339 / 2013 w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania Pawła Cieśli 
z dnia 18 listopada 2013r. do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr XXXVI-294-2013 Rady Gminy 
Nędza z dnia 13 maja 2013roku w sprawie zmiany STUDIUM uwarunkowań  i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Nędza;  
 

2) Przewodniczący RG powiedział ,że radni otrzymali autopoprawkę WG do przedłożonego 
Programu; radny Julian Skwierczyński zapytał, co było powodem wniesienia autopoprawki;  
skarbnik gminy mgr inż. Katarzyna Paszenda powiedziała ,że uściślono termin wypłaty 
wynagrodzenia; Wójt Gminy dodała ,że obecnie przepisy wprowadzają również obowiązek 
diagnozowania lokalnych zagrożeń; innych pytań nie zgłoszono; Przewodniczący RG odczytał 
treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy przy 14 głosujących ,13 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się przyjęła Uchwałę Nr XLIV /  340 / 2013 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu  Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014 Gminy 
Nędza”. 
 

3) Wójt Gminy poinformowała, że jest to kontynuacja Programu z lat poprzednich ,żywności jest 
dużo i dobrej jakości ,podziękowała OSP w Babicach i pracownikom GOPS w Nędzy za 
zaangażowanie i rozdzielanie żywności ;radna Renata Bienia powiedziała ,że wg uzyskanych 
informacji żywność będzie dostarczana tylko do końca I półrocza 2014, potem będą dostawy 
żywności ,ale z krótkim terminem ważności do spożycia; Przewodniczący RG odczytał treść 
projektu uchwały. 

 
Rada Gminy Nędza przy 14 głosujących ,14 głosami za ( jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr XLIV / 
341 / 2013  w sprawie  realizacji na terenie Gminy Nędza programu PEAD 2014. 
 

4) Wójt Gminy wyjaśniła ,że przedłożony regulamin określa bardzo szczegółowo zasady 
wynagradzania nauczycieli; radny Jan Francus zapytał o 30% dodatku motywacyjnego ;Wójt 
Gminy odpowiedziała , że nie mogą przekroczyć 8% płac , określono górne i dolne granice ; 
Przewodniczący RG  wnioskował ,aby uchwały dot. płac opiniowała również Komisja 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego ,oprócz Komisji Oświaty ;radny Julian Skwierczyński 
zapytał o różnice między dotychczasowym a proponowanym wynagrodzeniem; Wójt Gminy 
potwierdziła, że będzie tak samo; skarbnik gminy dodała, że księgowe z oświaty przygotują 
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wyliczenia do następnej sesji; radny Julian Skwierczyński zgłosił wniosek formalny , aby w § 
10 regulaminu   wysokość dodatku mieszkaniowego nauczyciela miesięcznie wynosiła  
5,00 zł , nasi nauczyciele zarabiają dużo więcej od innych ; Wójt Gminy powiedziała ,że 
pensje ustalane są odgórnie i wszystkie dodatki stałe i dodatek wiejski również, muszą być 
określone; Przewodniczący RG powiedział, że dodatki powinne być zlikwidowane ;radny 
Julian Skwierczyński dodał ,że po co dodatek mieszkaniowy dla rodziny – powinien być dla 
nauczyciela jeden dodatek i wnioskuje zawsze o 5 zł ; Przewodniczący RG dodał , że on jest 
za 1 zł; Wójt Gminy powiedziała ,ze radni otrzymali projekt bez zmiany dodatku 
mieszkaniowego , w przypadku przyjęcia wniosku cały projekt uchwały powinien wrócić do 
uzgodnienia ze związkami zawodowymi ;radny Krystian Okręt powiedział ,że związki również 
należałoby zlikwidować;  radny Henryk Postawka powiedział, że on mieszka na wsi , a pracuje 
w mieście ,gdzie nie ma dodatku mieszkaniowego; radny Grzegorz Swoboda powiedział, że 
radny Skwierczyński też nie pracował  w Komisji ,a dietę pobrał , nie rozumie tej dyskusji; 
radna Gizela Marondel powiedziała ,że może być sporządzony wniosek do Komisji i 
przygotowany następny projekt uchwały dotyczący dodatków mieszkaniowych ; Wójt Gminy 
powiedziała ,że bez obowiązku uzgodnień projektu uchwały organy te byłyby niepotrzebne; 
Przewodniczący RG stwierdził ,że gdy taka będzie wola radnych to dodatek mieszkaniowy 
mogą zmienić; radny Henryk Postawka zapytał ,dlaczego dodatek mieszkaniowy uzależniony 
jest od liczby członków rodziny ;Przewodniczący RG zamknął dyskusję. 

 
 
Przewodniczący RG poddał pod głosowanie wniosek formalny  radnego Juliana Skwierczyńskiego  , 
aby w § 10 regulaminu   wysokość dodatku mieszkaniowego nauczyciela  miesięcznie wynosiła  
5,00 zł  . Rada Gminy przy 14 głosujących , 1 głosem za, 8 głosami przeciwnymi i 4 głosami 
wstrzymującymi się   odrzuciła wniosek formalny radnego Juliana Skwierczyńskiego. 
 
Przewodniczący RG poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały . 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym 
się  przyjęła Uchwałę Nr XLIV / 342 / 2013 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 
Wynagradzania Nauczycieli w Gminie Nędza. 
 
 
 

5) Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego  Sp. z o.o. w Nędzy inż. Marek Niewrzoł omówił 
przedłożony nowy projekt wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 
na lata 2014-2017, projekt został zaopiniowany pozytywnie przez radę nadzorczą Spółki;  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Francus potwierdził ,że plan omawiano na posiedzeniu 
oraz w styczniu 2014 r. zaplanowano spotkanie w siedzibie PK w Nędzy; Wójt Gminy 
powiedziała ,że zaprasza do siedziby Spółki , prowadzone tam inwestycje już zakończono; nie 
zgłoszono żadnych pytań; Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały. 

 
Rada Gminy Nędza przy 14 głosujących ,14 głosami za ( jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr 
XLIV / 343 / 2013  w sprawie  uchwalenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji urządzeń 
wodociągowych na lata 2014-2017”. 

 
6) skarbnik gminy poinformowała, że aneks do porozumienia zawiera zmianę terminu realizacji na 

2014 rok; Wójt Gminy potwierdziła ,że chodzi o chodnik wzdłuż drogi nr 919; Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła pozytywną opinię ; nie 
zgłoszono żadnych pytań; Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały.  

 
Rada Gminy Nędza przy 14 głosujących ,14 głosami za ( jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr XLIV / 344 / 
2013  uchylającą uchwałę Nr XXXIX/308/2013 Rady Gminy Nędza z dnia 5 sierpnia 2013r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego . 
 

7) skarbnik gminy odczytała proponowane zmiany w uchwale budżetowej na 2013 rok zgodnie z 
przedłożonym radnym nowym projektem; radny Henryk Postawka zapytał o przeznaczenie kwoty 5 tyś. zł 
na straż pożarną; skarbnik gminy odpowiedziała ,że kwota zostanie podzielona na dwie OSP ,po 2,5 tyś. 
zł na paliwo; Wójt Gminy dodała ,że kupione będzie doposażenie samochodu ;więcej pytań nie zgłoszono  
; Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła pozytywną 
opinię . 
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Rada Gminy Nędza przy 14 głosujących ,14 głosami za ( jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr XLIV / 345 / 
2013  zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2013 Gminy Nędza Nr XXXI / 247 / 2012 z dnia 17 grudnia 
2012r. 
 

8) skarbnik gminy odczytała proponowane zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nędza ; 
Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Alicja Kowol potwierdziła pozytywną 
opinię ; nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy Nędza przy 14 głosujących ,14 głosami za ( jednogłośnie )  przyjęła Uchwałę Nr XLIV / 346 / 
2013  zmieniającą Uchwałę Nr XXXI / 246 / 2012 Rady Gminy Nędza z dnia 17 grudnia 2012r.  
w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza. 
 

9) Przewodniczący RG powiedział ,że na wspólnym posiedzeniu wszystkich stałych Komisji radni zapoznali 
się szczegółowo z projektem uchwały budżetowej i wieloletniej prognozy finansowej i odczytał treść 
Uchwały nr 4100/V/149/2013 z dnia 4.12.2013. V Składu Orzekającego  RIO w Katowicach  w sprawie opinii  o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Nędza projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej oraz odczytał treść pisemnych opinii 
stałych Komisji  ;w trakcie dyskusji radny Henryk Postawka zgłosił ,że nie podpisał pozytywnej opinii dot. 
uchwały budżetowej ,ma ku temu istotne powody ; radni otrzymali również pismo nr BR.3020.42.2013 z dnia 

3.12.201`3r. - Informacja o zmianach do projektu uchwały budżetowej i WPF – więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Rada Gminy Nędza przy 14 głosujących ,12 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 2 głosami wstrzymującymi się 
przyjęła Uchwałę Nr  XLIV / 347 / 2013 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nędza . 
 
10) Przewodniczący RG odczytał treść Uchwały nr 4100/V/147/2013 z dnia 4.12.2013r. V Składu Orzekającego  RIO w 

Katowicach   w sprawie opinii  o przedłożonym przez Wójta Gminy Nędza projekcie uchwały budżetowej na 2014 rok wraz z uzasadnieniem  
i materiałami informacyjnym i Uchwały nr 4100/V148/2013 z dnia 4.12.2013r. V Składu Orzekającego  RIO w Katowicach  w sprawie opinii  
o możliwości sfinansowania deficytu w kwocie 2.656.913,26  zł przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej  na 2014 rok Gminy 

Nędza ; treść opinii stałych Komisji została odczytana poprzednio; Przewodniczący RG otworzył dyskusję nad 
uchwałą budżetową: radny Henryk Postawka powiedział ,że uważa że ten budżet jest najgorszym dla Górek 
Śląskich ,nie ma środków na budynki sportowe, na infrastrukturę ,obiekty są nie dofinansowane i obawia się , 
że nic więcej nie będzie zrobione do końca roku  –wodociągi już są zaplanowane, z termomodernizacją się nie 
zdąży , droga powiatowa to ta przez Babice i ma pierwszeństwo , ,jedyna inwestycja to te 23 tyś. z funduszu 
sołeckiego ,który został przyjęty przez 9 osób na zebraniu wiejskim;  Wójt Gminy odpowiedziała pytaniem: 
proszę mi wskazać wójta ,który tyle zrobił dla Górek Śląskich : szkoła , sala gimnastyczna ,solidnie zrobione 
drogi , bo problemem była tu spływająca woda ,remonty na drogi powiatowe muszą być uzgadniane z 
Powiatem ,Województwem , można bezpiecznie dojść do każdego domu w Górkach Śląskich , są oczywiście 
jeszcze sprawy własnościowe, ale to wymaga czasu , czy tych trzech radnych powiatowych coś robi ,zero 
zainteresowania z ich strony , to ich sprawa ,aby zaczęli naciskać w Powiecie , jeszcze raz wyjaśniam panu 
Postawce: w sprawie obiektu w Górkach Śl. to sędzia kazał Wójtowi się nie wtrącać w sprawy prywatne, na 
sport poszły nakłady ,nawet nie były zaplanowane , wiadomo ,że jeżeli po podsumowaniu zostaną środki to 
będą przeznaczone na budynki LKS w Zawadzie Ks. i w Górkach Śl. o 200 tyś. obcięta została subwencja , co 
nie znaczy ,że nie będziemy dalej szukać środków, pytanie czy droga w Babicach ważniejsza od drogi w 
Górkach Śl. – w Babicach robimy w ramach tzw. „schetynówek” , na 2016 rok zaplanowano do generalnego 
remontu drogę w Górkach Śl. ;Przewodniczący RG  powiedział ,że budżet niestety nie jest z gumy ,coś za coś- 
w Ciechowicach robi się kanalizację ,drogi też muszą poczekać, z Nędzy 7 radnych zagłosowało za tym ,aby 
wykonać ul. Słoneczną; radny Jan Francus powiedział ,że jest to dyskusja o budżecie , dużo jest zrobione , 
wszystkiego nie można; radny Julian Skwierczyński powiedział ,że uważa to wszystko za „ pozoranctwo dla 
trójwioski „,przez 7 lat miała być kanalizacja , nie ma, zabierano się za budowę drogi – nie ma; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że te zarzuty nie mają wiele wspólnego z budżetem – pozyskiwanie środków to trudny proces, 
teraz jest końcowy okres – prace trwają ; wywiązała się dyskusja;  radna Renata Bienia powiedziała ,że ważne 
jest to ,że budżet będzie zrealizowany , proszę podać np. komu zabrać 100 tyś. a komu je dodać – potrzebne 
są np. mieszkania dla osób chorych ,starszych ; teraz wnioski powinne być merytoryczne, taki projekt budżetu 
przyjmujemy ,albo nie , innych możliwości nie ma, trzeba było wnioski zgłaszać wcześniej ; Przewodniczący RG 
powiedział ,że Gmina Nedza jest jedną z pierwszych gmin ,które dopięły swój budżet ,, był czas na wnioski ; 
radny Henryk Postawka powiedział ,że od 2007 r. pisze do pani Wójt i nic; Przewodniczący RG zamknął 
dyskusję. 
 
 
 

Rada Gminy przy 14 głosujących , 12 głosami za , 1 głosem przeciwnym i 1 głosem wstrzymującym się 
przyjęła Uchwałę Nr XLIV / 348 / 2013  UCHWAŁA BUDŻETOWA NA ROK 2014 GMINY NĘDZA . 
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Przewodniczący RG pogratulował Wójt Gminy i skarbnik gminy . 
 

11) Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały; skarbnik gminy dodała ,że przedłożony projekt 
jest konsekwencją uchylenia poprzednią uchwałą ;nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy Nędza przy 14 głosujących , 13 głosami za , 0 głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym się 
przyjęła Uchwałę Nr XLIV / 349 / 2013 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego. 
 
 
 
O godz. 17

30
 salę obrad opuściło  8 radnych: Jan Francus, Jan Flut , Krystian Okręt, Beata   

                                  Widera, Grzegorz Swoboda, Gizela Marondel, Alicja Kowol i Karol Kalemba. 
Na sali obrad pozostało 6 radnych: Gerard Przybyła, Renata Bienia, Marian Gzuk, Henryk  
                                                                             Postawka ,Krystian Placzek ,Julian Skwierczyński. 
 
Przewodniczący RG zapytał radcę prawnego dr Józefa Waligórę, czy w takiej sytuacji ma obowiązek 
zamknąć obrady.  
Radca prawny dr Józef Waligóra potwierdził ,że  po wyczerpaniu pkt 5 i podjęciu wszystkich uchwał , 
w sytuacji gdy 8 radnych opuściło salę dalsze obrady są nieprawomocne, ze względu na brak quorum. 
 
Ad. 6 
 
Nie rozpatrywano . 
 
Ad. 7 
 
Nie rozpatrywano. 
 
Ad. 8 
 
Przewodniczący RG  po stwierdzeniu ,że przyjęte zostały wszystkie przedłożone projekty uchwał ,a na 
sali brak quorum  zamknął sesję Rady Gminy Nędza w dniu 16 grudnia 2013 roku godz. 17

33
. 

 
Na tym Protokół zakończono. 
 
Protokołowała K. Tront 

 


